
Randers  , Den  09.12.2020

Hørring Svar til Ny Havnevej

1. Blev alle spurgt og informeret ?

Ad1. Ikke alle blev hørt i den første høring om denne nye havne vej , ikke alle blev spurgt og ikke 
alle blev informeret om den nye havne vej , Randers bue skyttelaug lige i området og den grønne 
græs plæne er faktisk træning området for bueskytte lauget som man nu vil lave en vej tvæds 
igennen uden man overhovedet havde tænkts sig at spørge bueskytte lauget ad , det er trisk i sig selv
, men bueskytte lauget retter henvendelse flere gange til embedsvæket for at få mere information , 
men de får ikke noget , Den mangle fuld repsonse fra embedsværket udvise manglede respekt for 
bueskyttelauget og dette medlemer , men stiller gentagende gange spørgsmål til kommunen , men 
svar udbliver, lige ledes er der det manglefuldt at man i byrådet og  i divers udvalg ikke Stiller 
spørgsmål om den lille bygning der ligger ved den grønne græs plæne om man måske lige skulle 
kigge lidt på hvad der var der , men det gjor man ikke så randers bueskyttelaug blevoverset og 
undladt muligheden for komme i med sit syns punkt. 

Hvad sker der med området når den nye havne vej bliver etableret ?

Ad2. Vejen ødelægger trænings området fra klubben , sådan grad at det ikke længer vil være muligt 
at træne mod OL , da man ikke længer kan skyde på OL distancen uden for , da man lave en vej på 
det stykke af græsset / bueskytte banen , som gør man ikke kan nå den længe som man skyder til 
OL, men hvad er der ellers af konsikvenser.
      1.  Det ret svært at oprette holde en bane godkendelse rent sikkerheds messigt.

2. Man kan jo ikke så godt bruge biler som pil fang det betyder at klubben ikke længer kan 
træne til sommer stævnerne og der med vil man ikke kunne få skytter på landsholdet Fra 
Randers Bueskyttelaug og vi har eller flere skytter der er på ungdoms landsholdene.

3.  Af og til kommer landsholdet forbi randeres bueskyttelaug for at træne , da Randers 
bueskyttelaug har en rigtig god uddøres baners som lige i et roligt område, men kommer den
havnevej til at kører tvæds igennem banerne så midster randers også den mulighed.

Hvad har klubben gjort for Randers Kommune ? 
Ad1. Klubben har været med til at have flere i elite skytter på landholdene igennen tiden , klubben 
blev startet 1950.erne og har tager flere mesterskaber blandt andet EM , UVM , Nordisk og Danske 
mesterskaber, endvider har klubben half flere verdens rekorder , europa rekorder , nordisk og 
Danske Rekorder så kan vidst godt sige at Randers bueskytte laug har Sat Randers kommune på 
verdens kortet , lige ledes har der være skrevet atikler om Randers bueskyttelaugs 24 timers stævner
, både her fra danmark med også i udlandske aviser og på word acherys hjemme side, ikke nok med 
det så har Randers Bueskyttelaug gode ungdom konkurance Skytter som skyde i international 
stævner så hvis man siger Randers bueskyttelaug så kender rigtigt mange denne klub , jeg har selv 
været i Holland 2018  og deltage i ”social inclusion games” som blev afholdt i enschede , og havde 
jeg ikke været trænet i randers bueskyttelaug havde jeg aldrig haft chancen, lige ledes har bueskytte 
lauget være rigtigt gode til at tage i mod handicapet og man fik også anlagt sti so rullestol køre 
kunne komme til skyde linjen og skyde udedørs.

Så det man har gjort ved at man vil trække  en vej igennem trænings området er at ødelægge alt det 
man bygget om igennem alle de mange år som klubben har lagt der og på et ret billigt grundlag 
nemlig at man ikke ville flytte vej 30-35 meter så man kunne beholder OL disstancen på trænings 
banerne uden for.



Det havde været fair nok at bygge den vej hvis man havde fundet en løsning med Randers 
bueskytttelaug og evt givet dem et ny grund samt bygge et trænings hals og sørget for at man havde 
nok plad til at få OL distancerne uden for , men sådan er det desvære ikke byrådet , udvalget og 
embedsmænden gjort intet for at undersøge om hvad der var ved den grønne græsplæne som vel og 
mærket er listet som rekereativt område . 

Som borger i Randers kommune er jeg modtander af den vej indtil man har fundet en løsning for 
Randers bueskytttelaug , Da jeg mener det klub fortjener mere respekt ind byrådet , udvalgene og 
embedsværket giver dem og jeg defor også at havnevej projektekt burde tilside sættes til man har 
imødet kommet den glemte klub , Den har trods alt lagt der 50+ år nu .

Jeg vil jo mener hvis man gerne vil have den vej går det , så kommunen der skal finde og købe et 
område til klubben da man bare indrager trænings arealet og siger der skal der ligge en vej.

Jeg som borger i randers syntes det er trist der ikke er en enste sjæl i byrådet som har stillet 
spørgsmål tegne ved denne beslutning om at Behandle en elite bueskytte klub på denne måde.

Gør mig helt ked af at man kun tænker på penge og ikke havde der lægger på grunden

Hilsen En vred  Randers Borger 
Karsten kozak Sørensen


